
PROTOKÓŁ
z obrad VIII Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej

dnia 25 lipca 2011r.
Porządek obrad:
1.Otwarcie obrad VIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2.Przyjęcie protokołu z obrad VII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
3.Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
4.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów 
zawierających azbest z terenu miasta i gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2017.
5.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań powierzonych dotyczących 
utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na lata 2011-2015.
6.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.
7.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu Radnych.
8.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2011r.
9.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2018.
10.Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej w Brzeziu.
11.Interpelacje i zapytania.
12.Wolne wnioski.
13.Zakończenie obrad VIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad VIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia  obrad  VIII  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że w obradach uczestniczy  13 
radnych (lista obecności w załączeniu).
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki:
Zastępca Burmistrza – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;
Pozostali goście.
Przewodniczący RM Marek Golasiński przedstawił porządek obrad. Żadnych propozycji do zmiany 
porządku obrad nie było, zatem przystąpiono do jego realizacji.

Ad  2.  Przyjęcie  protokołu  z  obrad  VII   Sesji  VI  Kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu 
Kujawskim.
    Żadnych uwag do protokołów nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie.   

    
Rada Miejska trzynastoma   głosami „za”, przy braku głosów „wstrzymujących się”



 i  braku głosów „przeciwnych” przyjęła protokół
z obrad VII Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

 Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz Brześcia Kujawskiego Wojciech Zawidzki przedstawił zadania, które były realizowane 
między obradami  Sesji  Rady Miejskiej  tj:  w okresie  między sesjami  rozstrzygnięto przetarg na 
budowę wielofunkcyjnego boiska w Wieńcu. Firma , która będzie realizowała to zadanie to FIRMA 
KASZUB z Kiełpino – Leszno. Dokonano wstępnego przeglądu odbioru „schetynówki” Brzezie – 
Aleksandrowo.  Zakończono  rozbiórkę  obiektu  budowlanego  na  terenie  działki  Rumaki  tj. 
„Cegielni”. Ponadto realizowano wszystkie inne sprawy należące do Burmistrza.
Radny Ryszard Szeleziński zapytał czy były jakieś rozmowy na temat „odkupu” placu przy stacji 
po kolei  i rozmowy na temat kupna budynku po Gazowni?
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że odnośnie terenu przy stacji to jest przygotowywana 
dokumentacja do przekazania lub sprzedaży, natomiast odnośnie lokalu po gazowni to jeszcze nie 
było rozmów.
Radny Jan Karkosiński zapytał na jakich zasadach będzie przejęcie tego placu po kolei , czy Gmina 
przejmie  poprzez skorzystanie z pierwokupu czy przystąpi do przetargu?
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki  odpowiedział,  że  plac(ok.  2ha)  i  tory  (  od  piekarni  w  Starym 
Brześciu do Smólska) zostaną przekazane gminie a działki ( od placu przy stacji  do wjazdu do 
Pana Dubińca) które są podzielone na cztery odcinki zostaną wykupione, z tym, że nie pójdzie to 
pod przetarg ogólny tylko przez pierwszeństwo w nabyciu.

Przed  przystąpieniem  do  omawiania  uchwał,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek 
Golasiński  poinformował,  że wszystkie  projekty  uchwał  były  szczegółowo  omówione  na 
wspólnym  posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w dniu 19 lipca 2010r.

Ad 4. Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Programu usuwania  wyrobów 
zawierających azbest z terenu miasta i gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2025.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
omówienia  projektu tej  uchwały na  wspólnym posiedzeniu  Komisji  Rady Miejskiej  ,  radni  nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania, dodał 
również że do obrad sesji dołączył Radny Piotr Jaroszewski co w związku z tym obecnych jest 14 
radnych.

Rada Miejska przyjęła trzynastoma   głosami „za”, przy jednym głosie  „wstrzymującym się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu miasta i gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2025.

Ad 5. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań powierzonych dotyczących 
utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na lata 2011-2015.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
omówienia  projektu tej  uchwały na  wspólnym posiedzeniu  Komisji  Rady Miejskiej  ,  radni  nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma   głosami „za”, przy braku głosów  „wstrzymujących 
się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie przyjęcia zadań powierzonych 

dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na lata 2011-2015.

Ad 6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikat od cen ustalonych przy 
sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 



omówienia  projektu tej  uchwały na  wspólnym posiedzeniu  Komisji  Rady Miejskiej  ,  radni  nie 
wnieśli żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła trzynastoma    głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym  „
się” i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  udzielenia bonifikat od cen 

ustalonych przy sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom.

Ad 7. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu Radnych.
Przewodniczący RM Marek Golasiński przedstawił skład osobowy Zespołu Radnych, powołany w 
celu i na czas przygotowania opinii odnośnie kandydatów zgłoszonych na ławników sądowych  :
1.Marek Golasiński;
2.Jan Karkosiński;
3.Wojciech Orzarzewski;
4.Ryszard Szeleziński.
W związku z tym Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały. Z 
uwagi na fakt omówienia projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , 
radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów wstrzymujących  „się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie powołania zespołu Radnych.

Ad 8. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2011r.
Omówienia  projektu  uchwały  dokonała  Pani  Skarbnik  Joanna  Wojtczak:  na  początku 
poinformowała,  że w treści uchwały jest  pomyłka gdyż w  § 1 pkt.  2 jest  „ wydatki bieżące w 
kwocie 25.393.178zł zwiększa się do wysokości 25.843.097zł” i „wydatki majątkowe w kwocie 
18.689.579zł. zmniejsza się do wysokości 115.910.849zł „ a powinno być  „ wydatki bieżące w 
kwocie 25.449.656zł zwiększa się do wysokości 25.843.097zł” i  „wydatki majątkowe w kwocie 
18.689.579zł.  zmniejsza  się  do  wysokości  15.910.849zł  „.  Jeżeli  chodzi  o  zmiany  to poza 
zmianami, o których mówiłam na wspólnym posiedzeniu komisji RM, nastąpiła zmiana w dziale 
„Spis  powszechny i  inne”  z  uwagi  na otrzymaną kwotę  dotacji  celowej  na zadania  zlecone w 
wysokości  14.353,-  z  przeznaczeniem na  nagrody dla  członków gminnego biura  spisowego.  W 
związku z tym , że placówki oświatowe dokonywały zmian w rachunkach dochodów własnych jest 
to  dołączone  do  niniejszej  uchwały  jako  załącznik.  Został  również  dołączony  załącznik  Plan 
Finansowy samorządowego zakładu budżetowego, wprowadzający dotację celową otrzymaną na 
realizację zadań współfinansowanych z budżetu środków europejskich ze względu na przesunięcie 
terminu realizacji zadania – Budowa kanalizacji sanitarnej w m. Brześć Kujawski, ul. Krakowska, 
Rybaki na lata 2011-2013.
Pani Skarbnik Joanna Wojtczak dodała, że jeżeli chodzi o uchwałę  w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011 – 2018 to jest ona konsekwencją zmian 
w  budżecie  i  dotyczy przesunięcia  terminu  realizacji  inwestycji  Kanalizacja  ul.  Krakowskiej  i 
Rybaki.
Następnie Radny Jan Karkosiński w nawiązując do tego , że zostanie przesunięty termin realizacji 
zadania – Budowa kanalizacji sanitarnej m. Brześć Kujawski a będzie to robione przy autostradzie 
pod firmę Raben, zapytał jaką mamy pewność , że firma ta wykupi ten grunt, bo przecież 100% 
pewności nie ma , że firma ta tam będzie?
Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że firma Raben jest na etapie przygotowywania aktu 
kupna i w połowie miesiąca sierpnie będzie wiadomo czy  kupią. Nie jest to robione pod tą firmę i  
nie zależnie od tego czy ta firma tam będzie czy nie kanalizacja musi być tam zrobiona.

Przewodniczący RM Marek Golasiński przeprowadził  głosowanie projektu tej  uchwały wraz ze 
zgłoszoną  poprawką  do  uchwały,  która  brzmi:  w  §  1  pkt.  2  „  wydatki  bieżące  w  kwocie 



25.449.656zł  zwiększa  się  do  wysokości  25.843.097zł”  i   „wydatki  majątkowe  w  kwocie 
18.689.579zł. zmniejsza się do wysokości 15.910.849zł „

Rada Miejska przyjęła trzynastoma   głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym  „ się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.

Ad 9. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2018.
W związku z tym , iż uchwała ta jest konsekwencją uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2011r. Przewodniczący RM Marek Golasiński poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały. 
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Rada Miejska przyjęła trzynastoma   głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym  „ się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2011-2018.

Ad  10.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Punktu  Przedszkolnego  w 
Szkole Podstawowej w Brzeziu.
Przewodniczący obrad  poprosił  o  dyskusję  w sprawie  ww.  projektu  uchwały.  Z  uwagi  na  fakt 
omówienia projektu uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej , radni nie wnieśli  
żadnych uwag do przedmiotowej uchwały, wobec tego przystąpiono do głosowania.

Rada Miejska przyjęła czternastoma  głosami „za”, przy braku głosów wstrzymujących  „się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie utworzenia Punktu Przedszkolnego w 

Szkole Podstawowej w Brzeziu.

Ad 11.Interpelacje i zapytania.
Radny Ryszard Szeleziński:  w związku z tym, iż od nowego roku mają wzrosnąć opłaty za godziny 
ponadnormatywne w przedszkolach zapytał czy to nas dotyczy i w jakiej wysokości i kiedy to 
będziemy rozpatrywali? Zapytał odnośnie spadku ilości dzieci w szkołach, czy w związku z tym 
będą zwolnienia nauczycieli? W którejś z gazet napisane było, że Ministerstwo Finansów 
poinformowało samorządy , że zamiast finansowania 100% zasiłków stałych , Ministerstwo będzie 
dostarczać tylko 80% środków, w związku z powyższym Radny Szeleziński zapytał czy Urząd 
Miejski w Brześciu Kujawskim został poinformowany o takiej decyzji i ile to będzie kosztowało 
nasz budżet? Odnośnie podpisanej przez Prezydenta ustawy śmieciowej , przy której zajdą duże 
zmiany Radny Szeleziński zapytał czy Burmistrz ma jakąś koncepcję jak to będzie działało na 
terenie naszej gminy? Zapytał dlaczego na obrady sesji nie jest zapraszany Dyrektor Zakładu Usług 
Komunalnych, a powinien chociażby ze względu na to, że Radni również mają pytania do Pana 
Dyrektora. Radny Ryszard Szeleziński poprosił jeszcze aby na następną sesję poprosić Radnych 
Powiatowych działających z terenu naszej gminy, po to aby poinformować nas o tym jakie zostały 
podjęte starania w Starostwie Powiatowym odnośnie Budowy Schroniska dla psów.

Z-ca Burmistrza Pan Paweł Małas poinformował odnośnie wzrostu stawek ponadnormatywnych, że 
na razie nie jest przewidywany, ale uważa, że należało by podwyższyć te stawki. Na obecną chwilę 
za jedną godzinę ponad podstawę programową rodzice płacą 1,20zł za pobyt powyżej pięciu 
godzin. Na pewno trzeba będzie podejść do podwyższenia tej stawki jak również kosztów w 
stołówce. Jeżeli natomiast chodzi o niż demograficzny, który powoduje, że  zmniejsza się ilość 
godzin pracy w szkole. Jest to odczuwalne już w naszej gminie. Przy opracowywaniu organizacji do 
30 maja,  wyraźnie widać, że liczba nadgodzin nauczycieli zmniejszyła się, w niektórych szkołach 
nauczyciele mają poniżej pensum tj.  poniżej 18 godzin pracy. Mamy jedno zwolnienie nauczyciela 
z tytułu zmniejszenia ilości oddziałów. Miejmy nadzieję, że jak w przyszłym roku 6-latki pójdą do 



szkół to liczba nadgodzin wzrośnie, ale czeka nas okres pokaźnego niżu demograficznego.

Pani Skarbnik Joanna Wojtczak poinformowała, że jeżeli chodzi o zasiłki  stałe to już nastąpiła 
zmiana w budżecie, jest dołożone 50.000,-. Jest to naliczone na cały rok. Ta zmiana jak i zmiana w 
stypendiach, obowiązek dopłaty 20% jest konsekwencją zmiany ustawy o finansach publicznych.

Burmistrz Wojciech Zawidzki odnośnie obecności Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych 
przekazał, że  Dyrektor tak jak wszyscy inni dyrektorzy i zapraszany był wtedy  kiedy były 
omawiane konkretne sprawy związane z zakładem. Ale nie ma przeszkód aby zapraszać go na 
każdą sesję. Na temat budowy schroniska dla psów Burmistrz poinformował, że na dzień dzisiejszy 
nie ma sygnałów ani chęci z innych gmin aby takie schroniskom powstało. Na obecną chwilę w 
porozumieniu z weterynarzem wyłapujemy psy i przechowujemy w klatkach na wysypisku. Czy z 
inicjatywy Radnych Powiatowych wyniknie coś w tym temacie, Burmistrz poinformował, że nie 
wie. Jeżeli chodzi o ustawę śmieciową to cały rok 2012 przeznaczony jest na przygotowanie 
programu związanego z tą ustawą. Ale konkretnie nie wiadomo jak to  ma ostatecznie wyglądać.

Przewodniczący RM Marek Golasiński do tematu ustawy śmieciowej dodał, że gminy będą  miały 
rok na podjęcie wszelkich działań, jeżeli nie podejmą w ciągu roku tych szczegółowych rozwiązań, 
wtedy Wojewoda w trybie nadzorczym  narzuci gminie stawki, tak żeby ta ustawa funkcjonowała. 
Natomiast odnośnie schroniska dla psów dodał, że Radny Powiatowy Jacek Jabłoński interpelował 
na sesji powiatu sprawę schronisk dla psów. Z odpowiedzi, którą otrzymał wynika , że te sprawy 
nie są w gestii samorządu powiatowego tylko samorządu lokalnego.

Radny Mariusz Czyżniejewski poruszył kilka spraw, a mianowicie: pierwsze to zapytał  kiedy będą 
i jakie są prace nad ogłoszeniem przetargu na zadanie inwestycyjne: remont  dróg i ulic w dzielnicy 
Falborek? Następna sprawa to śmietniki, ponieważ na odcinku od Brześcia do Falborka na tym 
chodniku nie ma ani jednego, w związku z tym poprosił o ustawienie tych śmietników. Kolejna 
rzecz, którą poruszył to tzw. „witacze” ,o których przeczytał w informatorze gminnym, które miały 
być w maju 2010r. a jest lipiec 2011 , po czym zapytał co się stało , że te witacze nie wiszą?  W 
informatorze tym było też napisane, że w izbie w Urzędzie ma powstać skansen historyczny gdyż 
podobno były rozmowy z Muzeum Archeologicznym w Łodzi, pytanie czy rzeczywiście dojdzie do 
budowy tego skansenu i czy powstanie dworzec multimedialny? Radny Czyżniejewski zapytał  też 
jakie są poczynania w tym kierunku? Kolejne temat, o który zapytał to TBS a w szczególności: 
jeden lokal przeznaczony był na potrzeby posterunku policji, sprawa przeznaczenia tego lokalu dla 
policji upadła, a było na ten cel przeznaczone 800.000,-. Na stronie Urzędu jest ogłoszenie o 
sprzedaży tego lokalu, w związku z tym zapytał co w momencie kiedy nikt tego nie kupi, czy gmina 
będzie musiała zabezpieczyć te środki?

Burmistrz Wojciech Zawidzki na temat remontu dróg na Falborku odpowiedział, że są uzupełniane 
drobne  sprawy  do  dokumentu  technicznego,  uzupełniamy  te  krótkie  odcinki  deszczówki  i 
jednocześnie  wydzielane  są  te  ulice,  które  nie  będą  do  przetargu podane.  Za  kilka  dni  będzie 
ogłoszony przetarg i  zostanie  wyłoniony wykonawca.  Odnośnie  śmietników – koszy Burmistrz 
poinformował, że do końca tygodnia zostaną wystawione. Natomiast na temat witaczy powiedział, 
że  one  już  są  ,  zostały  przysłane  po  poprawce.  W najbliższym czasie  6  witaczy z  7  zostanie  
zamontowanych.  Na temat skansenu Burmistrz dodał,  że realizacja tego zadania byłaby z tego 
programu LIDER, do którego było by 25.000,- dotacji. Dokumentacja jest przygotowana. Projekt 
wszedłby  w  przyszłym  roku.  Przygotowanie  tego  projektu  wiąże  się  z  pełną  dokumentacją 
techniczną.  Ale chcemy tą  wierzę  uruchomić  w sensie  przygotowania  obiektu  na  muzeum czy 
wystawę archeologiczną.  W sprawie dworca Burmistrz poinformował, że była jedna taka oferta ale 
finanse nam nie odpowiadały. Burmistrz odnośnie TBS przekazał, że cały czas szukamy chętnego 
do kupna tych dwóch lokali, ale  nawet dzisiaj miała się zgłosić osoba zainteresowana kupnem tych 
lokali. Miejmy nadzieje, że dojdzie do skutku to wtedy doszło by do zwrotu tej naszej kwoty, którą 
wydaliśmy te 360.000,-. Urząd wystosował o przyzwolenie do Radnych o te 800.000,- ale z budżetu 
przekazane zostało 360.000,-. W konsekwencji tego będzie rozmowa o ten budynek po Gazowni dla 
potrzeb Urzędu.



Radny Grzegorz Koźmiński w związku z przebudową drogi w Gustorzynie, droga ta jest w złym 
stanie jest praktycznie nie przejezdna. W związku z tym zapytał dlaczego  część przygotowanej 
drogi , „wykorytowanej”  nie jest  utwardzana? Dodał jeszcze , że to co było zrobione to 
praktycznie tego już nie ma.

Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że roboty wykonywane są w trudnych warunkach, 
ciągle pada deszcz. W dzisiejszej rozmowie wykonawca poinformował, że nie mogą za bardzo 
robić, gdyż nie można wjechać  na  pjaselnie po to, żeby nawieźć więcej piasku. Trzeba czekać. Co 
do utwardzenia, to z zamówionych   6 ton gruzu otrzymaliśmy 3,6 tony. Część gruzu została , ale 
szukamy w innym miejscu, żeby nawieźć tego gruzu na całą drogę.

Radny Koźmiński dopytał czy to oznacza, że na dzień dzisiejszy nie mamy zabezpieczonego 
materiału.

Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że mamy środki zabezpieczone.

Radna Gizela Gliszczyńska poruszyła temat placu zabaw przy ul. Traugutta, kiedy on powstanie?

Burmistrz Wojciech Zawidzki poinformował, że środki finansowe na ten plac zabezpieczone są ale 
to nie jest takie proste. Trzeba komuś zlecić realizację tego zadania, trzeba wyłonić firmę, która 
dostarczy sprzęt na ten plac zabaw. Prawdopodobnie do końca września będzie zrobione.  Nie da się 
wszystkiego naraz zrobić, wszystko w swoim czasie. To jest cały czas systematyczne planowanie 
ale i wykonawstwo.

Radny Jan Karkosiński zapytał odnośnie drogi w Brzeziu za ośrodkiem zdrowia,  gdzie jest błoto, 
jakie zostały podjęte poczynania w tym kierunku? Zapytał również o drogę koło P. Bońca czy 
zostanie nawieziony w tym roku kamień? Jeszcze odnośnie drogi do Witoldowa, na której został 
cztery dziury nie dokończone czy to zostanie uzupełnione? Radny Karkosiński poruszył również 
temat modernizacji drogi Inowrocław – Włocławek, jest położony jakiś dywanik i co kilka metrów 
jest wycinane i częściowo zalewane a częściowo nie i w związku z tym poprosił o interwencję.

Burmistrz Wojciech Zawidzki odnośnie drogi Inowrocław – Włocławek przekazał, że wystosujemy 
pismo do Zarządu Dróg Wojewódzki o wyjaśnienie co jest przyczyną tego. Być może jest 
spowodowane i odkładane na późniejszy termin ze względu na budowę autostrady. Odnośnie drogi 
za ośrodkiem zdrowia, to główny problem tkwi w niezgodności lokatorów i może być ciężko w 
rozwiązaniu tego problemu, ale wystosowaliśmy do nich pismo o to, że samowolne zajmowanie 
lokalu trzeba będzie rozwiązać poprzez usunięcie się stamtąd albo podpisanie umowy dzierżawy. 
Na temat drogi koło P. Bońca Burmistrz wyjaśnił, że zostało zakończone kruszenie Cegielni 
„Rumaki” jest sporo gruzu , miejmy nadzieje , że na wiele dróg wystarczy i na tę drogę  też. 
Chcemy tym gruzem zabezpieczyć drogi, które nie są w budowie.

Radny Grzegorz Koźmiński dodał, że wcześniej Burmistrz poinformował, ze na całą drogę nie 
wystarczy tego gruzu a teraz Pan Burmistrz mówi, że powinno go wystarczyć na wszystkie drogi.?

Burmistrz Wojciech Zawidzki odpowiedział, że ten gruz ze skruszenia zostanie przeznaczony na 
drogi, które nie są w budowie, nie projektowane.  Ten gruz na drogi z projektów technicznych się 
nie nadaje. Mówimy o dwóch różnych gruzach na remonty dróg i  na podbudowę dróg.

Ad 12.Wolne wnioski.
Sołtys sołectwa Guźlin Henryk Hybiński poruszył temat drogi z Guźlina na Rumaki, która jest w 
złym stanie.

Sołtys sołectwa Jądrowice Zdzisław Chrzanowski zwrócił się z prośbą o możliwość zakupienia 
kontenera z funduszu sołeckiego, ponieważ nie ma gdzie zrobić zebrania. Sołtys poinformował, że 
transport na przewiezienie gruzu jest już załatwiony tylko, trzeba określić kiedy i gdzie.

Burmistrz Wojciech Zawidzki na temat przewozu gruzu odpowiedział, że jak będzie wszystko 
dokładnie uzgodnione to będziemy się kontaktować ze wszystkimi sołtysami. Odnośnie zakupu 
kontenera Burmistrz przekazał, że zebrania zawsze odbywały się w siedzibie Firmy Pana 



Smorczyńskiego, ale trzeba by było się nad tym zastanowić czy z  funduszu sołeckiego można 
kontener zakupić. Burmistrz dodał, żeby Sołtys uwzględnił to przedsięwzięcie we wniosku z 
Funduszu Sołeckiego, który jest składany do końca września.

Ad 13. Zakończenie obrad VIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM Marek  Golasiński podziękował wszystkim za przybycie i zakończył obrady 
VIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła:
Magdalena Mierzwicka


